

《单词百科:bushido是什么意思?bushido怎么发音?bushido的解释和用法》

英语单词bushido是什么意思?bushido怎么读?bushido怎么发音?简答网为您整理了bushido的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



bushido怎么读

bushido的读音:[' bʊ ʃ i : d ə ʊ]

bushido的意思

1、n.武士道

bushido的双语例句

1、Bushido is like a double-edged sword.

武士道犹如一把锋利的双刃剑。

2、On Japanese Bushido Cultural Psychology

论日本武士道自杀文化心理

3、Damage returned is based on the Samurai's weapon damage, as well as their skill in Parrying and Bushido.

反弹的伤害基于武士的武器伤害和他们格挡技能以及武士道技能的加成。

4、Bushido, which is a kind of Japan militarism in feudal period, has manifested the Japanese militarism tradition development achievement;

武士道，它是日本封建时代的军国主义完整体系，体现了日本军国主义传统的发展成果；

5、Japanese Militarism of the Middle Age& Warriors, Bushido, Aggressive Politics and Militarism

日本中世纪军国主义探析&武士、武士道、武家政治与军国主义

6、The loyal way of master of Bushido;

为主君尽忠效命的武士道思想；

7、On Bushido and Japanese Militarism& A reproduction of tradition and a failure in resistance

论武士道与日本军国主义&传统的再编与抵抗的失败

8、Cherishing the Value of Harmony, Doctrine of the Mean and the Bushido: Reflections

和为贵、中庸之道与武士道精神&关于日本政治文化的思考

9、The formation of Bushido has deep relationship with the geographic environment.

日本武士道的形成与日本的地理环境因素存在着一定的必然关系。

10、On Artistic Way of Thinking the loyal way of master of Bushido;

论艺术思维方式为主君尽忠效命的武士道思想；

11、In the Japanese history course, Bushido is not only the kill and war standard, but

also the loyal and devoted standard.

在日本历史上，武士道既是“杀人与战争之道”，又是“忠诚与献身之道”，其破坏力和创造力同样巨大。

12、The Bushido and the Policy of Japanese Aggression and Dilation

武士道与日本对外侵略扩张方针的确立

13、Mikado idea, the family-country view and Bushido are three big characteristics of the Japanese nationalism.

天皇主义、家族国家观和武士道精神是日本国家主义的三大特征。

14、On the Influence of Bushido upon Japanese Economic Ethics

试论武士道对日本经济伦理的影响

15、On the Role that Bushido Plays in the Process of Japan's Modernization& Concurrently on the motive force of Japan's modernization

武士在日本现代化进程中的作用&兼论日本现代化的动力

16、In recent years, the Japanese militarists have taken advantage of Bushido as a way of justifying aggression and expansion.

近代以来武士道被日本军国主义完全利用，成为了侵略、扩张的精神工具。

17、A Cultural Examination of Bushido Values in Relation to Death

关于武士道死亡价值观的文化检视

18、On Bushido and Japanese Modernization

武士道与日本现代化

以上是简答网为您整理的bushido怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于bushi

do的用法、bushido的释义、

bushido的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/bushido>